



Corporate SME

Companies with global annual revenue between \$1-50 million

ANNUAL FEE: 7,000 RMB

Access and Advocacy

- Access to decision makers in both the Chinese and US governments
- Access AmCham's 30+ working groups to engage and lead industry changes
- Advocate for policy changes and an improved business environment

Influence and Insight

- Shape the policy conversation by contributing to our regulatory submissions
- Lead industry changes by engaging in dialogues with policy influencers
- Engage with industry pioneers and like-minded professionals

Business Services

- Enjoy our Business Visa Program to secure US Visas for your Chinese employees
- Enjoy our numerous Training courses in business
 English, sales, presentations, technology, innovation
 and other key skills required in today's workforce
- Organize customized events such as CXO breakfasts, tailor-made roundtables, and briefings with AmCham leadership for your executives

Business Development

- Stay on top of changes in the business environment to make better business decisions
- Opportunity for branding and promoting your companies
- Meet potential business partners and clients

Networking Opportunities

- Build relationships with other senior executives
- Market exposure for your brand and yourself
- Network with members in different industries and professions

Value-added Services

- Enjoy member prices for AmCham China events
- Get access to member-only events, livestreaming, and Premium Event Access
- Take advantage of member-only exclusive discounts







年收入介于100万美元至5000万美元之间

年费: 人民币 7,000元

政策建言

- 获得与中国及美国政府政策制定者沟通的机会
- 参与中国美国商会 40 多个工作组引领行业变革
- 根据政策变化,为改善外资企业营商环境 向政府谏言

行业影响及资讯

- 通过商会向政府反馈意见,参与对话
- 通过与政策影响者的对话引领行业变革
- 与行业先驱及志同道合者交流合作

商业服务

- 为办理美国商务签证的中国员工提供企业级的绿色通道
- 快速获取商务英语,营销,演讲,技术, 创新和其他关键技能方面的培训课程
- 发布企业招聘信息

业务拓展

- 紧跟商务环境的变化脚步,制定最佳商务决策
- 获得品牌推广的机会
- 结识潜在商业合作伙伴,挖掘客户群体

人脉机会

- 与资深专业人士建立联系
- 增加个人及公司品牌曝光度
- 结识不同领域的专业人士

高附加增值服务

- 享受中国美国商会活动的会员价
- 享受会员专享活动,直播及全年活动通票资格
- 享受会员专享计划会员折扣